



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 22 June 2026

Update Regarding a Legal Case

Raysut Cement Company SAOG would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange, and its esteemed shareholders that, further to the previous disclosures regarding the criminal case No. (30/7600/2025) filed against the former Board of Directors and Executive Management for the period from 2018 to 2022, the latest of which was disclosed on 25 May 2026, the Criminal Division of the Court of Appeal (in a different panel) in Muscat issued its following decision during the hearing held on 21 June 2026:

The court decided to adjourn the hearing to October 11, 2026, for the attendance of the Financial Services Authority officials who prepared the reports, so that they may be examined regarding the defendants' responses and objections to the reports.

The Company will keep you informed of any further developments in this regard.

التاريخ: 22 يونيو 2026 م

تحديث بشأن دعوى قضائية

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) أن تُحيط هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهميها الكرام علماً، بأنه إلحافاً بالإفصاحات السابقة بشأن الدعوى الجزائية رقم (30/7600/2025) المرفوعة ضد مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية السابقين عن الفترة من عام 2018 إلى عام 2022 وآخرها الإفصاح المنشور بتاريخ 25 مايو 2026م، أصدرت الدائرة الجزائية بمحكمة الاستئناف (مهيئة مغايرة) في مسقط خلال الجلسة المنعقدة بتاريخ 21 يونيو 2026م قرارها التالي:

قررت المحكمة تأجيل نظر الدعوى إلى جلسة 11 أكتوبر 2026م لحضور مسؤولي هيئة الخدمات المالية الذين أعدوا التقارير، ليتسنى استجوابهم بشأن ردود واعتراضات المدعى عليهم على تلك التقارير.

وستبقيكم الشركة على اطلاع بأي مستجدات أخرى تطرأ في هذا الشأن.

سليم عبد القادر

الرئيس التنفيذي

Salim Abdul Kader
Chief Executive Officer